

台灣林業科學

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

25 卷 2 期
中華民國 99 年 6 月

Vol. 25 No. 2 June 2010

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

TAIWAN JOURNAL OF FOREST SCIENCE

研究報告

- 葉民權、林玉麗、江吉龍、劉原彰·國產造林木開發刺鐵板組合屋頂木桁架之研究..... 107
- 翁仁憲、廖天賜·原生於亞熱帶台灣從低至高海拔的七種針葉樹之光合作用對溫度之反應及馴化..... 117
- 彭元興、王益真、楊逸婷、李奕威·共濕磨滑石粉與碳酸鈣對於留存率及紙張性質的影響..... 129
- 陸象豫、劉瓊霏、黃良鑫、王秋嫻·模擬台灣中部上游森林集水區林木移除後對不同回歸週期暴雨流量的影響..... 139
- 汪大雄、謝漢欽、湯適謙、鍾智昕·六龜地區台灣杉人工林分生長模擬之研究..... 155
- 張朝婷、王巧萍、邱祁榮、杜清澤·枝葉層在台灣天然林土壤碳庫估算之重要性..... 171

研究簡報

- 呂勝由、羅榮盟、羅舒眉、徐松展、陳建文·紀台灣原生植物之新栽培品種(十一)..... 181
- 陳世輝、陳淑媛、吳明洲·土城飄拂草在台灣之再發現..... 185

Research papers

- Yeh MC, Lin YL, Chiang CL, Liu YC.** Development of Roof Trusses with Metal Plate Connectors Using Domestic Plantation Timber 107
- Weng JH, Liao TS.** Photosynthetic Responses and Acclimation to Temperature in Seven Conifers Grown from Low to High Elevations in Subtropical Taiwan 117
- Perng YS, Wang EIC, Yang YT, Lee YW.** Effects of Adding Co-ground Talc and Calcium Carbonate on the Retention and Paper Properties of Handsheets 129
- Lu SY, Liu CP, Hwang LS, Wang CH.** Simulated Flood Frequency Response to Forest Cover Removal for an Upstream Watershed in Central Taiwan..... 139
- Wang DH, Hsieh HC, Tang SC, Chung CH.** Stand Growth Simulation of a Taiwania Plantation in the Liouguei Area..... 155
- Chang CT, Wang CP, Chou CZ, Duh CT.** The Importance of Litter Biomass in Estimating Soil Organic Carbon Pools in Natural Forests of Taiwan 171

Research notes

- Lu SY, Lo RM, Lo SM, Hsu SC, Chen CW.** New Cultivars from Native Plants of Taiwan (XI) 181
- Chen SH, Chen SY, Wu MJ.** Rediscovery of *Fimbristylis macassarensis* Steud. (Cyperaceae) in Taiwan 185

Taiwan Journal of Forest Science

台灣林業科學

Volume 25 Number 2 June 2010